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ELTE 

ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

Tárgy: Gazdasági alelnöki pályázat 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

A következő ciklusban is szeretném megpályázni az általam jelenleg is betöltött EHÖK 

gazdasági alelnöki tisztségét.  Az elmúlt évben megkezdődött a hallgatói önkormányzat 

gazdasági helyzetének stabilizálása és igyekeztem lefektetni az alapköveit egy olyan 

modellnek, amely hosszútávon biztosítja számunka a tervezhető és fenntartható 

gazdálkodást. Mivel ez a folyamat alattam kezdődött el, így szeretném az útját továbbra is 

egyengetni és biztosítani, hogy elérje célját, azaz az önkormányzat pénzügyi stabilitását. 

Továbbá úgy érzem, hogy most, az alapkövek letétele után van lehetőség olyan tervek 

megvalósítására a gazdasági terén, amelyekhez korábban nem voltak adottak a körülmények. 

A költségvetést már májusban elfogadtuk, illetve várhatóan egy új működőképes 

forrásallokációs modellel is rendelkezi fogunk. Mindezek alapján jutottam az elhatározásra, 

hogy szeretném újra megpályázni a tisztséget, ezáltal garantálva, hogy az elindult folyamatok 

ne szakadjanak félbe.  

Kelt: Esztergom, 2025. 06.08. 

Tisztelettel: 

 Teplánszki Vince s.k. 

 D5HKK2 

 

 

 teplanszki@student.elte.hu 
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Bemutatkozás 

Teplánszki Vince vagyok az ELTE Állam- és Jogtudományi Karának leendő harmadéves jogász 

szakos hallgatója. Az év folyamán a gazdasági feladatok ellátása során jogi tapasztalataim már 

többször nagy segítséget nyújtottak, például a Szolgáltató Kft.-vel való tárgyalások alatt az, 

hogy ismerem a közbeszerzési törvényt vagy az, hogy tudtam segítséget nyújtani a 

részönkormányzatoknak az egyes szerződések megkötésében.  A karon a mentorprogram 

tagjaként tevékenykedek, ennek keretében segítem az elsőévesek integrációját az egyetemi 

életbe.  Ezalatt a programok szervezésén túl értem a személyes beszélgetéseket, illetve 

tanácsadást is, hiszen mind tudjuk, hogy előévesként milyen jól tud esni néhány baráti jó szó, 

vagy a tanulmányi iránymutatást.  Már elsőévesként is tudtam, hogy nagyobb részt szeretnék 

vállalni a hallgatótársaimnak történő segítségnyújtásból, ezért pályáztam meg tavaly az EHÖK 

gazdasági alelnöki tisztségét amit-ahogy azt korábban is említettem- jelenleg is betöltök. Amint 

bekerültem az EHÖK-be kinyílt számomra a világ és felismertem, hogy mennyire összetett, 
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különböző és színes az egyetem hallgatói önkormányzatának és részönkormányzatainak, illetve 

helyi képviseletének működése és ez azonnal magával ragadott. Hamar megtaláltam a helyemet 

mind az önkormányzat működésében, mind a bizottsági munkában. A jövőben is az általam 

korábban elkezdett vonalat szeretném képviselni. Én az EHÖK gazdasági alelnökének célját 

abban látom, hogy – a költségvetés megtervezésén túl- megadja az önkormányzat és a 

részönkormányzatok működéséhez szükséges kereteket, és hidat képezzen az eltérő 

működések között.  Centralizáció helyett továbbra is „irányelveket” szeretnék 

megfogalmazni, illetve minden döntésbe be szeretném vonni a részönkormányzatokat. 

Ezáltal egyszerre biztosítva a részönkormányzatok pénzügyi autonómiáját és az összegyetemi 

működéshez szükséges egységet.  A gazdasági bizottság számára azt hiszem eddig is segítséget 

nyújtottam minden kérdésben, amivel hozzám fordultak. Ez továbbra is így lesz. Vallom, hogy 

nincsen rossz kérdés, illetve, hogy mindent meg tudunk oldani, ha beszélünk róla.  Gazdasági 

feladataimból adódóan a 2025-ös Gólyatáborok egyik főszervezőjeként is tevékenykedem 

EHÖK fronton. Ennek keretében leginkább a Gólyatáborok pénzügyi tervezésén, illetve 

átláthatóságán dolgozom, emellett rendszeres egyeztetéseken is részt veszek a kft.-vel. 

Szeretném elérni, hogy az idei Gólyatábor pénzügyi fronton ne hagyjon olyan problémákat 

maga után, mint a korábbiak.  Gazdasági feladataimon túl tagja vagyok a Hallgatói Jogorvoslati 

Bizottságnak, amelyben a fellebbezések elbírálása során – mint hallgató - igyekszem 

maximálisan képviselni a hallgatók érdekeit.  Amennyiben a Küldöttgyűlés bizalmat szavaz 

számomra a továbbiakban is az általam korábban képviselt értékeket fogom reprezentálni és 

garantálom, hogy a tőlem telhető legjobban látom el a rám bízott feladatkört. 

Étkezési lehetőségek, szolgáltatásfejlesztés 

Az év folyamán megkezdődött a Szolgáltatási Igazgatósággal egy közös projekt keretében 

az étkezési lehetőségek fejlesztése az egyetemen, ezt az EHÖK öldaláról én fogtam egybe, 

illetve tervezem a jövőben is egybefogni, amennyiben megválasztásra kerülök. Első lépésként 

a részönkormányzati Elnökök segítségével feltérképeztük a campusokon rendelkezésre álló 
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étkezési lehetőségeket, problémákat és az igényeket. Miután így egy átfogó képet kaptunk a 

helyzetről elkészítettem egy intézkedési tervet, amelyet a Szolgáltatási Igazgatósággal közösen 

fogunk végrehajtani. Ennek keretében elsősorban asztalok és székek beszerzése, valamint 

melegítőkonyhák felállítása fog megtörténni a campusokon, hogy biztosítsuk a hallgatóknak 

az ebédjük elfogyasztásának lehetőségét. Viszont a projekt nem áll meg itt, a második körben 

az igénylő campusokon étel/ital automatákat fogunk felállítani, illetve kezdeményezzük a 

már meglévő automaták megjavítását esetleg gyakoribb újratöltését, angol nyelvű kínálat 

biztosítását. A harmadik lépcsőfok keretében az egyetemen találhat büfék kerülnének 

fókuszba. A leadott igények alapján szeretnénk a kínálatot, a nyitvatartást és  a kiszolgálást 

felülvizsgálni, illetve intézkedéseket tenni az angol nyelvű kiszolgálás biztosítása 

érdekében. A terv negyedik egyben utolsó lépése a campusok körüli éttermek felkeresése és 

tárgyalás arról, hogy az ELTE-s diákoknak biztosítsanak valamilyen szintű kedvezményt. 

Természetesen ez először nagyfokú tervezést igényel, viszont -megválasztásom esetén- 

elkötelezett vagyok ezen lépés megvalósítása mellett. Szeretnék foglalkozni a menzahelyzettel 

is. Bár az egyetem legtöbb campusa nem alkalmas étkező kialakítására, megoldás lehet, az 

ÁJK-n már működő rendszer, hogy a büfében árusítanak menüt is. Szeretném a Szolgáltatási 

Igazgatósággal közösen megvizsgálni, hogy miként lehetne ezt kiterjeszteni a többi campusra 

is.  

Restart 

Idén szeretném ténylegesen megvalósítani a RESTART programot. A program célja, hogy az 

igénylő részönkormányzatokkal együttműködve egy hosszútávon fenntartható 

gazdálkodási és működési modellt dolgozzunk ki az adott részönkormányzat számára. A terv 

első lépéseként a részönkormányzat tisztségviselőjével együttműködve szeretném elemezni a 

részönkormányzat – vagy helyi képviselet- korábbi költési tendenciáit, hogy ez alapján 

felfedhessük azokat a lehetőségeket, ahol alakítani, illetve költségcsökkenteni lehetne. Második 

lépésként közösen kidolgozásra kerülne egy új, fenntartható gazdálkodási modell. 
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Amennyiben a részönkormányzat vállalja, hogy gazdálkodását ehhez a közösen kidolgozott 

tervhez igazítja, akkor a rendelkezésre álló kereteknek megfelelően egy meghatározott 

összeg kerülne folyósítára a részönkormányzat számára a működésének támogatásához. 

A végső lépés, hogy a modell teljesítését és gyakorlati működését meghatározott időközönkénti 

egyeztetésekkel szeretném biztosítani. Ezek a megbeszélések egyben visszajelzésül is 

szolgálnának számomra a programról, illetve, ha szükséges ezeken az alkalmakon tudunk 

módosításokat is eszközölni a kidolgozott tervben. Fontos kiemelni, hogy az új terv elkészítése 

nem egyoldalúan, hanem közös munkával történne. 

Előfizetések 
Az év során többször felmerült, hogy jelenleg nincs megoldva, hogy az önkormányzatok a 

működési kereteikből tudjanak finanszírozni egyes előfizetéseket -pl.: Canva-. Ennek 

megoldása kulcsfontosságú, hiszen ezek az oldalak nagy segítséget nyújthatnak például a 

közöségi média tartalmakkal való megtöltésében. A helyzet kapcsán már korábban 

megkezdetem az egyeztetést az Informatikai Igazgatósággal és a jelenlegi állás szerint 

karnyújtásnyira van a megoldás.  Reális esély van arra, hogy a jövőben egy kis munkával ez a 

probléma megoldódjon és elérhető legyen az önkormányzatok működéséhez szükséges oldalak 

működési keretből történő finanszírozása. 

Workshop 

Tapasztalataim alapján több konfliktus legfőbb okozója az információhiány vagy a nem 

megfelelő tájékoztatás. Ennek kiküszöbölésére a jövőben -ha van rá igény- szeretnék szervezni 

egy workshop alkalmat, ahol a gazdasági bizottság tagjain kívül bármely érdeklődő 

részönkormányzati képviselő részt vehet. Ennek keretében olyan gazdasági szempontból 

releváns témákat tudnánk feldolgozni, mint a közbeszerzés menete, a szerződéskötés 

alapszabályai, a különböző adónemet és mértékük, illetve más egyéb témákat és jogi 

hátterüket. Ezzel szerintem kialakítható lenne egy olyan közös tudásbázis, amellyel elejét 
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vehetnénk sok problémának.  

Igénylők 

A beszerzések egyik módja az úgynevezett „közvetlen beszerzés”, amikor az adott dolgot 

közvetlenül a KGH-n keresztül vásároljuk meg. Az elmúlt évben úgy vettem észre, hogy ez a 

módszer egyre inkább kikerült a köztudatból és nagyon kevéssé használjuk. Én ennek okát 

egyrészről abban látom, hogy nincs egy kialakult egységes metódus a leadásukra, másik 

oldalról abban, hogy kicsit körülményesebb, esetleg lassabb. Viszont látok lehetőséget arra, 

hogy leépítsük az ezt gátoló bürokratikus akadályokat. Ebből kiindulva szeretnék egyeztetni 

a KGH-val arról, hogy valójában nekik milyen dokumentumokra van szükségük a közvetlen 

beszerzéshez és ez alapján úgy átalakítani az igénylőrendszert, hogy az tényleg hatékonyan 

tudjon működni.  

Kommunikáció, kapcsolattartás, érdekképviselet 

A gazdasági alelnök egyik alapvető feladata a folyamatos kapcsolattartás és kommunikáció 

a Központi Gazdasági Hivatallal és a Szolgáltató Kft.-vel. Jelenleg is szinte napi szinten 

folytatok velük egyeztetéseket online találkozó vagy e-mailes formában. Ezt a jövőben is fenn 

szeretném tartani, mivel véleményem szerint szükséges ahhoz, hogy a folyamatok olajozottan 

tudjanak zajlani. Viszont fontosnak tartom, hogy ez ne csak kommunikáció legyen, hanem 

egyben az önkormányzat és a hallgatók érdekeinek képviselete is. Lényegesnek tartom, 

hogy a gazdasági alelnök figyeljen az egyes félrekönyvelések vagy egyéb hibák korrigálására, 

illetve szükség esetén tárgyaljon a felekkel a felmerülő kérdések megválaszolása érdekében. 

Amennyiben a jövőben is én fogom betölteni a gazdasági alelnök tisztségét, kimondott 

figyelemmel leszek ezen faktorokra. Továbbra is szeretném folytatni azt a szerepemet, hogy a 

részönkormányzatok -vagy a helyi képviselet- megkeresésére egyeztetek a kft. vagy a 

KGH munkatársaival és ha a helyzet úgy kívánja kiállok az önkormányzat érdekei mellett.   
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Gazdasági Bizottság 

Véleményem szerint a Bizottsági munka jelenleg jól és konstruktívan zajlik, az elmúlt évben 

elfogadtuk az új ügyrendünket is. A jövőben is hasonló szerepkörben képzelem el a gazdasági 

bizottságot, mint idén. Egy platformként arra, hogy az önkormányzat és a részönkormányzatok 

gazdasági működését érintő legfontosabb kérdéseket megtárgyaljuk, illetve ahol az egyes 

problémákra közösen megoldásokat találhatunk. A bizottság egyben a legjobb helyszín arra, 

hogy közvetlenül egyeztessünk a felmerülő nehézségekről és, hogy direkt módon meg tudjam 

válaszolni a hozzám intézett kérdéseket. A jövőben szeretném kiegészíteni a bizottsági munkát 

a tudásátadás címszóval is. Szerintem rendkívül sok ismeret van felhalmozódva az egyes 

tisztségviselőknél, amelynek megosztása mindannyiunk számára hasznos lehet. Ennek 

keretében az év elején szeretnék tartani egy alapozó bizottsági ülést, ahol a működés 

alapjainak átbeszélése és letétele után, mindenki megoszthatja tapasztalatait, tudását, 

akár felteheti kérdéseit is.  Szeretném fenntartani az elmúlt félévben megkezdett modellt, 

amely szerint az év elején a bizottság tagjai összeszedik, hogy várhatóan milyen fix kiadásaik 

lesznek a félévben, hogy egyértelműen láthassuk, hogy mennyi az a minimum költés, amivel 

terveznünk kell.  

Transzparencia 

A korábbiakhoz képest részletesebbé tett SAP táblázatok havonta történő küldését a 

továbbiakban is szeretnem fenntartani. Emellett rendszeres egyeztetésekkel szeretném 

biztosítani, hogy a működési keret felhasználása mindenki számára átláthatóan történjen. Az 

elmúlt évben is azért dolgoztam, hogy a pénzügyi terület transzparensen működjön. 

Amennyiben a küldöttgyűlés bizalmat szavaz számomra, a jövőben is meg fogok tenni minden 

erőfeszítést ennek a biztosítására.  
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Gólyatábor 

Idén, mint gazdaságis, szerves része vagyok a Gólyatáborok szervezésének. Ezzel szeretném 

biztosítani, hogy az egyetem legnagyobb rendezvényének megfelelően tervezett 

költségvetéssel, illetve kielégítő mennyiségű elkülönített forrással vágjunk neki, így 

elkerülve a tavaly kialakult helyzetet. Ismerem a közbeszerzési törvény irányadó 

rendelkezéseit, így megfelelő háttérrel tudok tárgyalni a kft.-vel a Gólyatáborról illetve fogok 

tudni tárgyalni a jövőben is.  Fontosnak tartom, hogy a Gólyatáborok szervezése 

költséghatékonyan történjen, így rendszeresen áttekintem a terveket és keresem a 

lehetőségeket, hogy hol tudnánk spórolni továbbá tervezek mindent megtenni azért, hogy 

minden ár és tétel ismert legyen a Gólyatáborok megkezdése előtt. Amennyiben ez az új modell 

az idei Gólyatáborok során beválik, úgy szeretnék a következő év során azon dolgozni, hogy 

ezt a kialakult rendszert továbbfejleszthessük és még hatékonyabban és biztosabban tudjon 

működni. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Esztergom, 2025. 06. 11. 

Teplánszki Vince s.k. 

 

 


